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Geachte lezer, 

Zoals aangekondigd in de vorige editie van Nieuws uit de Fractie, ontvangt u vanaf heden de 
nieuwsbrief van de CDA-fractie in een nieuw jasje. 

De fractie heeft ervoor gekozen om aan het begin van de nieuwe raadsperiode (2009-2014), een 
'nieuwe' nieuwsbrief te laten verschijnen.

De 'nieuwe' nieuwsbrief is niet alleen visueel aantrekkelijker, maar sluit ook qua uiterlijk beter aan bij 
de website van CDA Bloemendaal: http://bloemendaal.cda.nl en de dorpskernflyers, die tijdens de 
verkiezingscampagne zijn verspreid. 

De 'nieuwe' nieuwsbrief draagt door haar nieuwe verschijning bij aan de herkenbaarheid van nieuws 
uit de CDA-fractie in Bloemendaal. 

Natuurlijk is de fractie benieuwd wat u van het nieuwe jasje vindt. 
Reacties zijn welkom via: mjtmsch74@gmail.com.

De fractie wenst u veel leesplezier.

Michael Schnackers

Multifunctionele Accommodatie Bennebroek

Op 11 maart jl. vergaderde de commissie Samenleving in de Franciscusschool te Bennebroek. 
Normaliter vergadert de commissie in het Gemeentehuis van Bloemendaal. Echter, omdat tijdens 
de commissievergadering onder meer over de Multifunctionele Accommodatie (MFA) zou 
worden gesproken, en de Gemeenteraadsleden een rondleiding op locatie zouden krijgen, was 
voor deze vergaderlocatie gekozen. Het agendapunt MFA werd in 2 delen gesplitst: bespreking 
van: 1. de memo MFA en 2. het nagekomen raadsvoorstel ‘Vrijgave voor inspraak van 
beeldkwaliteitsplan MFA’.

Wethouder Ton Bruggeman gaf ter vergadering aan dat de memo MFA vooral bedoeld was om de 
niet-Bennebroekse commissieleden ‘bij te praten’ over de stand van zaken inzake de MFA. Hierna 
volgde een rondleiding door de Franciscusschool en over het terrein, met een toelichting door de 
directeur van de Franciscusschool, de heer Hogenes, en de projectleider MFA, de heer Broerse. 

Participanten
Na de rondleiding werden de vertegenwoordigers van de participanten in het MFA 
(Franciscusschool, overkoepelende schoolorganisatie De la Salle, directie Welzijn Bloemendaal, 
coördinator Welzijn Bloemendaal te Bennebroek, Zorgcontact en Bibliotheek Duinrand) aan de 
commissie Samenleving voorgesteld. De participanten kregen gelegenheid hun intenties inzake 
gebruik MFA uit te spreken.
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Alle vertegenwoordigers gaven aan welke meerwaarde zij zien in de MFA. Zo wordt de MFA 
beschouwd als een plek waar jong en oud elkaar kunnen ontmoeten, de bibliotheek een 
waardevolle partner voor de school kan zijn, gezamenlijke activiteiten door meerdere  participanten 
kunnen worden georganiseerd, en Welzijn Bloemendaal ook in Bennebroek de loketfunctie kan 
vervullen die het nu al in Bloemendaal vervult, et cetera.

Standpunten
D’66, Groen Links, PvdA en CDA steunen de komst van de MFA van harte. De VVD gaf ter 
vergadering aan weliswaar achter het coalitieakkoord te staan, maar nog wel wat vragen en 
opmerkingen wat betreft de financiering van het project te hebben. Liberaal Bloemendaal deelde 
het standpunt van de VVD. Uiteindelijk werd niet helemaal duidelijk hoe het totale bedrag wat 
nodig lijkt voor de realisatie van de MFA tot stand is gekomen en werd voorgesteld dat de 
coalitiepartijen met het college om de tafel gaan zitten om hierover duidelijkheid te krijgen.

Vervolgens kwam de vrijgave voor inspraak van het Beeldkwaliteitsplan MFA ter sprake. 
Wethouder Bruggeman liet weten dat de commissie en Gemeenteraad zich nog niet hoefden uit te 
spreken over de inhoud van het plan en dat het plan pas nadat de raad heeft besloten over de 
inspraakprocedure wordt vrijgegeven voor de inspraak. De commissie gaf aan dat over dit 
onderwerp nog in de Raadsvergadering van 26 maart 2009 diende te worden gesproken.

Vlekkenplan
Op 26 maart jl. vond de Raadsvergadering plaats. En dat was een pittige vergadering. Uiteindelijk 
werd de vergadering even geschorst. Daarna werd door de Raad niet conform het ingediende 
raadsvoorstel besloten, omdat de Raad een aangepast Beeldkwaliteitsplan wil. De Raad besloot 
dat het college voor de vergadering van de commissie Grondgebied, op 9 april, met een 
zogenoemd “vlekkenplan” moet komen, waarover dan tijdens de commissievergadering kan 
worden besproken. Dit vlekkenplan kan dan vervolgens, na goedkeuring daarvan door commissie 
dan wel Gemeenteraad, ter inspraak kan worden gelegd. 

Waarom is voor deze oplossing gekozen? In het Beeldkwaliteitsplan staan teveel details (bijv. 
vierkante meters), zodat het lijkt alsof al helemaal duidelijk is, hoe de MFA eruit gaat zien, en 
gebruikt gaat worden, welke particpanten welk aantal vierkante meters krijgen et cetera. Dat is 
geenszins het geval, en die indruk moet dus ook niet gewekt worden. Daarom is door de 
Gemeenteraad gekozen voor het vlekkenplan.

Laat onverlet, dat er wel een tijdsplanning bestaat. De Franciscusschool heeft aangegeven echt 
aan nieuwbouw toe te zijn en Zorgcontact/Meerleven is al aan het bouwen. Dat betekent dat in juli 
eigenlijk een definitief besluit moet worden genomen over wel of niet doorgaan met de 
ontwikkeling van een MFA in Bennebroek. 

Margreet Verkaik-Vernooij en Michael Schnackers

Voor vragen/opmerkingen kunt u contact opnemen met Margreet Verkaik-Vernooij of Michael 
Schnackers.

P.S. Onlangs - medio mei - heeft wethouder Bruggeman aan de commissie Samenleving laten 
weten dat de kosten van de ontwikkeling van de Multifunctionele Accommodatie te Bennebroek 
fors hoger zullen zijn dan tot nog toe werd aangenomen. Zowel de wethouder, als de commissie is  
onaangenaam getroffen door het nieuwste kostenplaatje. Wat dit precies gaat betekenen voor alle 
plannen met betrekking tot de Multifunctionele Accommodatie is thans nog niet te zeggen. Wordt 
vervolgd.



Initiatiefvoorstel verkeerssituatie Schoollaan

Al vele jaren is de verkeerssituatie op de Schoollaan veel inwoners van Bennebroek een doorn in 
het oog. Om tot een oplossing te komen heeft de CDA-fractie op 24 maart jl. een initiatiefvoorstel 
ingediend. Hierin is, kort gezegd, voorgesteld éénrichtingsverkeer in te stellen voor gemotoriseerd 
verkeer op de Schoollaan vanaf de kruising met de Binnenweg-Meerweg-Bennebroekerlaan en het 
noordelijk deel van de Bennebroekerdreef weer open te stellen voor gemotoriseerd verkeer.

In het Haarlems Dagblad van 25 maart jl. is er uitgebreid aandacht besteed aan dit voorstel. Op de 
website van het CDA-Bloemendaal is de complete tekst van het voorstel na te lezen. De 
behandeling van het voorstel zou plaatsvinden op 9 april, tijdens een vergadering van de 
commissie Grondgebied, maar de commissie had toen nog onvoldoende kennis kunnen nemen 
van een reactie van het college van Burgemeester & Wethouders. Daarom werd besloten de 
bespreking te verdagen naar maandag 18 mei jl.. Tijdens deze vergadering bleek dat het voorstel 
alleen op steun van GroenLinks kon rekenen. De fractie heeft dan ook besloten het 
initiatiefvoorstel in te trekken, maar wel gepleit voor aanpak van de Schoollaan in 2010. 

Vogelenzang-Noordoost
In de vergadering van 17 maart jl. heeft het college van Burgemeester & Wethouders ingestemd 
met het “Plan van aanpak Ontwikkeling Vogelenzang-Noordoost”. Hierin staat dat de raad op 
2 juli 2009 een besluit zal dienen te nemen over de verdere ontwikkeling van het gebied. Om een 
besluit te kunnen nemen, zullen vóór die tijd de volgende stappen genomen gaan worden:
 
- Een inventarisatie van de waarden en potenties van het gebied;
- Vanuit de waarden en potenties wordt een voorstel ontwikkeld voor een duurzame ontwikkeling 

van het plangebied;
- Er vindt in het 2e kwartaal 2009 een consultatie van de bevolking in de omgeving Vogelenzang 

en Bennebroek plaats;
- Er wordt een voorstel ontwikkeld voor de raad van 2 juli 2009 met daarin een voorstel voor 

ontwikkeling van het gebied en een voorstel ten aanzien van verlenging van de Wet 
Voorkeursrecht Gemeenten.

Tijdens de vergadering van de commissie Grondgebied op 18 mei jl. stond dit onderwerp op 
initiatief van ondergetekende op de agenda. Uit de antwoorden op vragen vanuit de CDA-fractie 
blijkt dat er op basis van de nieuwe WRO (Wet Ruimtelijke Ordening) sprake blijkt te zijn van een 
overgangsrecht, zodat een beslissing over verlenging van de WVG uiterlijk begin december dient 
te worden genomen.

Brouwerskolkgebied
In dezelfde vergadering is over een Plan van Aanpak voor het Brouwerskolkgebied gesproken. 
Over dit gebied, waarin o.a. bezoekerscentrum De Zandwaaier, de gemeentewerf en de 
Tetterodesporthal liggen, wordt al enkele jaren stevig gediscussieerd. Dit jaar zal de raad zich 
opnieuw buigen over de vraag wat er met dit gebied dient te gebeuren.
 
Op 23 maart jl. heeft de fractie een delegatie bewoners uit het Brouwerskolkgebied ontvangen op 
het gemeentehuis. Daar hebben zij aan de hand van een notitie hun wensen toegelicht. 
Het gesprek werd van beide kanten als prettig ervaren. In de loop van dit jaar zal er een 
vervolggesprek komen.

André Burger

Heeft u vragen/opmerkingen, dan kunt u contact opnemen met André Burger (of Margreet Verkaik-
Vernooij)



Wist U dat…

.... zowel de Gemeenteraad, als elk van de drie raadscommissies (Middelen, Samenleving en 
Grondgebied) één keer per maand vergadert?

… de fractieleden tenminste twee keer per maand bij elkaar komen, een keer ter voorbereiding op 
de commissievergaderingen en een keer ter voorbereiding op de raadsvergadering?

… de raadsvergaderingen te beluisteren zijn via de lokale omroep AB Radio, op 105.8 FM?

… de raads- en commissievergaderingen in principe openbaar zijn?

… de fractie de maandag voor de commissievergaderingen samen met belangstellende 
partijleden (= ‘brede fractie’) de agenda’s van de aanstaande commissievergaderingen doorneemt 
en over belangrijke onderwerpen op de agenda’s van gedachten wisselt? 

… de fractie eveneens vergadert op de maandag voorafgaand aan de donderdag waarop de raad 
vergadert?

… de fractie de overige maandagavonden reserveert voor werkbezoeken aan en gesprekken met 
(maatschappelijke) organisaties, stichtingen en verenigingen?

Meer gesprekken en werkbezoeken

Het ontvangen en rondleiden van de delegatie van de Statenfractie was niet de enige extra 
activiteit - naast de vele vergaderingen - van de CDA-fractie. De afgelopen maanden heeft de 
fractie ook diverse werkbezoeken afgelegd aan verschillende verenigingen in onze gemeente, 
waaronder de Katholieke Bond van Ouderen, afdeling Bennebroek-Vogelenzang-Zwaanshoek en 
de voetbalclub SV Vogelenzang. Wanneer u deze nieuwsbrief ontvangt, is de fractie waarschijnlijk 
ook al op bezoek geweest bij de andere twee voetbalverenigingen in de gemeente: BVC (te 
Bloemendaal) en BSM (te Bennebroek). 

De fractie heeft zich voorgenomen om elke maand tenminste een werkbezoek en/of gesprek met 
vertegenwoordigers van een vereniging of maatschappelijke organisatie binnen onze gemeente te 
laten plaatsvinden. Op deze manier wil de fractie zich buiten vergaderingen en door de Gemeente 
georganiseerde bijeenkomsten om informeren over wensen, ideeën en ontwikkelingen in de lokale 
samenleving. 

Vragen en/of opmerkingen?
Natuurlijk staat de fractie ook open voor gesprekken met mensen die geen (actief) lid van zijn van 
een vereniging of organisatie. Ook zij kunnen met al hun vragen en/of opmerkingen bij de fractie 
terecht. Een telefoontje of een e-mail naar een fractielid volstaat om contact te leggen met de 
fractie. 

Een aantal leden van CDA Bloemendaal heeft in de afgelopen maanden al eens contact gezocht 
met de fractie, vanwege vragen en/of opmerkingen. U kunt ervan verzekerd zijn dat de fractie met 
alle vragen, opmerkingen en verzoeken zeer serieus omgaat en waar mogelijk dan wel gewenst er 
werk van maakt, in een of andere vorm. Schroom dus niet contact te zoeken met de fractie, mocht 
u een vraag of opmerking hebben. 

Bezoek delegatie Statenfractie CDA Noord-Holland

Op maandag 30 maart jl. bracht een delegatie van de CDA-Statenfractie Noord-Holland een 
bezoek aan Vogelenzang. Na een kort gesprek in het Dorpshuis Vogelenzang zijn de Statenleden 
door de gehele CDA-fractie rondgeleid langs een aantal locaties waar de provincie ook een 
belangrijke rol bij speelt: Zilkerduinweg (evt. Weg bezuiden Bennebroek), Vogelenzang-Noordoost 
(evt. woningbouw) en Woestduin (evt. golfbaan).



Uit de Raadsvergaderingen

Sinds de vorige editie van Nieuws uit de Fractie hebben er alweer drie raadsvergaderingen 
plaatsgevonden. In de raadsvergadering van februari zijn een aantal financiële besluiten genomen. 

De begroting voor het jaar 2009 is goedgekeurd. De begroting zag er positief uit. Maar hierbij 
moet u wel in gedachten houden dat het collegeprogramma inclusief financiële paragraaf nog moet 
worden opgesteld. De kans bestaat dat die financiële paragraaf onder invloed van de kredietcrisis 
minder gunstig voor de financiën van 2009 zal zijn dan vorig jaar gedacht. Bovendien zitten we 
nog midden in de naweeën van de fusie. Ik sluit niet uit dat de harmonisatieactiviteiten in het jaar 
2009 ook voor de nodige extra, nu nog niet begrote kosten zal gaan zorgen. 
Verder is in de raadsvergadering van februari de lijst met financiële voorzieningen en reserves 
opgeschoond. Dit opschonen verliep in goede harmonie. Het fonds sociale woningbouw is 
behouden en voor het onderhoud van monumenten is voldoende geld gereserveerd. 

Muziekschool
Namens onze fractie heb ik mij ingezet voor de Muziekschool Jaap Prinssen te Bloemendaal. Een 
kleine reserve van circa 3.000 euro, bestemd voor de muziekschool, zou volgens het voorstel van 
het college, worden opgeheven en toegevoegd aan de algemene reserves. Ik heb namens onze 
fractie een amendement ingediend met als doel het bedrag alsnog ten gunste van de 
muziekschool te laten komen, ten behoeve van de aanschaf van extra lesmateriaal Ibv. elektrische 
instrumenten) door de muziekschool. Het amendement is door een meerderheid van de raad 
aangenomen en het college heeft de uitvoering van het amendement al ter hand genomen. 
Liberaal Bloemendaal stemde tegen het amendement, omdat het een slechte invloed op het milieu 
vreesde van een toename van keyboardspel.

Rekenkamercommissie
In de raadsvergadering van maart is een beslissing genomen over de toekomstige 
rekenkamercommissie. Er komt een rekenkamercommissie die uitsluitend uit onafhankelijke leden 
(dus geen raadsleden) bestaat. Dit was en is geheel conform de wens van de CDA-fractie. 

Ook is er tijdens de raadsvergadering gesproken over de Multifunctionele Accomodatie (MFA) te 
Bennebroek. De 'bottom line' van de discussie in de raad was dat alle partijen het MFA graag tot 
stand zien komen, maar dat er wel nog de nodige vragen zijn over de financiën. In de huidige 
berekeningen zitten nog een aantal 'black spots'. Het is zaak die black spots zoveel mogelijk te 
beperken en en eigenlijk uit te sluiten.

Burgemeester
In de raadsvergadering van april heeft de Gemeenteraad op grond van een unaniem advies van 
de vertrouwenscommissie besloten om de heer Ruud Nederveen, uit Amsterdam, voor te dragen 
voor beediging tot burgemeester van Bloemendaal. De heer Nederveen is thans nog werkzaam als 
directeur van het DOD, de brancheorganisatie voor de dans. Daarnaast is hij gemeenteraadslid in 
Amsterdam namens de VVD. Hij zit hij het Presidium van de Gemeenteraad en 
de Raadscommissie Algemene Zaken voor en is plaatsvervangend raadsvoorzitter. Daarnaast is 
hij fractievoorzitter voor de VVD in de Regioraad Amsterdam. In zijn vrije tijd is Ruud Nederveen 
een enthousiast zeiler.

De beëdiging van de opvolger van huidig waarnemend burgemeester Mea van Ravesteyn-Kramer 
zal plaatsvinden op 30 juni a.s.. 

Graag ontmoet ik u binnenkort weer bij één van onze CDA-activiteiten, bijvoorbeeld de Algemene 
Ledenvergadering van CDA Bloemendaal, op woensdagavond 10 juni.

Anne-Marie Soeteman-Wolf



CONTACTGEGEVENS FRACTIE

Anne-Marie Soeteman-Wolf, (fractievoorzitter en lid Commissie Middelen) 
Dahlialaan 36, 2111 ZP  Aerdenhout. 
Tel.: 023 - 524 51 25, e-mail: amwolf@wolfadvocaten.nl

André Burger, (lid Commissie Grondgebied en voorzitter Commissie Middelen)
Deken Zondaglaan 110, 2114 EE  Vogelenzang. 
Tel. 023 - 584 80 64, e-mail: andre.burger@waternet.nl

Margreet Verkaik-Vernooij (2e lid Commissie Grondgebied) 
Krakeling 60, 2121 BN  Bennebroek. 
Tel.: 023 – 558 18 57, e-mail: verkaik.margreet@tiscali.nl

Michael Schnackers (lid Commissie Samenleving)
Bos en Duinlaan 2 M, 2061 VP  Bloemendaal. 
Tel.: 06 - 49904634, e-mail: mjtmsch74@gmail.com

Initiatiefvoorstel kinder- en jongerenlintje

In de raadsvergadering van april is ook gesproken over het initiatiefvoorstel ‘Kinder- en    
jongerenlintje’, dat André Burger heeft ingediend. Helaas reageerden de overige  fracties minder 
enthousiast en positief dan vooraf door de CDA-fractie werd verwacht, maar in tegenstelling tot het 
initiatiefvoorstel ‘Verkeerssituatie Schoollaan’, heeft de fractie dit voorstel nog niet ingetrokken. 

Op woensdag 20 mei jl. is er in de vergadering van de commissie Samenleving opnieuw over het 
initiatiefvoorstel gesproken. Opnieuw reageerden de meeste fracties negatief. Uit een aantal 
reacties bleek dat enkele raadsleden/fracties zich onvoldoende verdiept hadden in het voorstel en 
de intenties van de CDA-fractie niet begrepen. De VVD-fractie deed, bij monde van Kees van 
Gruting, enkele suggesties voor aanpassing van het voorstel, zodat het voorstel voor hen 
aanvaardbaar wordt. 

André Burger gaf ter vergadering aan dat hij op basis van de inbreng van alle fracties het voorstel 
zou gaan aanpassen en een aangepast initiatiefvoorstel zal indienen. Belangrijkste motief hiervoor 
is dat de CDA-fractie van mening is en blijft dat kinderen en jongeren die zich op een bijzondere 
manier vrijwillig inzetten voor hun medemens(en) en/of de lokale samenleving een blijk van 
waardering verdienen.

Op de website van het CDA in Bloemendaal - http://bloemendaal.cda.nl - is nog het oorspronkelijke 
voorstel te lezen. 

TOT BESLUIT
 

Kijk voor meer en actuele informatie van en over het CDA in 
Bloemendaal op de website: http://bloemendaal.cda.nl

Donderdag 4 juni 2009: 
Europese Verkiezingen!
Woensdagavond 10 juni: Algemene Ledenvergadering 
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